

ELECTRIC HOIST

WDPA微型电动葫芦

WDPA Mini Wire Rope Hoist

微型电动葫芦又名民用电动葫芦，起升速度可以达到10m/min，钢丝绳长度初步设计为12米。在吊钩方面，特别采用先进的双钩设置，极大的增加了微型电动葫芦的起重量。

适用范围：

主要用于各种场合起吊1000kg以下的小件货物，特别适用于高层楼房的住户，能方便地从楼下吊起较重的生活物品。

WDPA微型电动葫芦特点：

1. 设计精巧，使用方便；
2. 防护等级IP54，带热保护装置；
3. 吊钩设计分为动态装货和静态装货两种状态；
4. 用单相电作为动力源，220V家用电源即可操作；
5. 带有轻便的灯芯插座；
6. 带有安全钩锁的360°万能连接勾垫；
7. 带有急停开关和强制断开限位开关：如钢丝绳反向提升时，提升马达会自动停止；当限位挡板碰到限位器时，电动葫芦自动停止提升。

WDPA mini electric hoist features:

1. Exquisite design, easy to use;
2. IP54 protection class, with thermal protection device;
3. Hook is divided into two states: dynamic loading and static loading;
4. Single-phase electricity as the power source, it can be operated by 220V household power;
5. Lightweight wick socket;
6. 360° universal connection hook with safety lock;
7. Emergency stop switch and forced open limit switch: If the wire rope is reversely lifted, the lift motor will stop automatically; when the limit baffle hits the limiter, the electric hoist will automatically stop lifting too.

WDPA electric hoist, also known as civil. Unloading for various occasions hanging a small piece of cargo. Simple structure, easy installation, small, and the use of single-phase power as a power source, use a wide range of this new type of electric hoist is widely used in mechanical manufacturing, electronics, automotive, shipbuilding, parts assembly and other modern high-tech industrial zone industrial production line, flow waterline, assembly machines, conveying and other occasions. In warehouses, docks, ingredients, basket narrow space and small work space operations, can show its good quality. It has emergency stop switch and forced open limit switch. The protection class is IP54, and has thermal protection device.

Model: WDPA



WDPA型微型电动葫芦参数：

SPFCIFICATION

型号 Product Code	WDPA200	WDPA250	WDPA400	WDPA500	WDPA600	WDPA800	WDPA1000
额定电压 Rated volt(V)			220/230V 50HZ		S320%10min		
输入功率 Input power(kw)	450	500	750	900	1050	1300	1600
额定起重量 Capacity(t)	100/200	125/250	200/400	250/500	300/600	400/800	500/1000
起升高度 Lifting height(m)	12/6	12/6	12/6	12/6	12/6	12/6	12/6
起升速度 Lifting speed(m/min)	10/5	10/5	10/5	10/5	10/5	10/5	10/5
包装尺寸 Packing measurement (cm)	44x38x20	44x37x25	44x37X25	44x37x25	53x45x19	53x28x35	53x28x35
毛重/净重 GW./N.W.(kg)	24/22	25/24	25/33	36/34	41/38	38/36	40/38
每件数量 Quan/CTM(pcs)	2	2	2	2	2	2	1